
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE den 18. September 2023
I GRUNDEJERFORENINGEN REEDTZHOLM

Tidspunkt: 18:30
Sted: Hos LJ

Tilstede: Martin Almosetoft (MA, formand), Lars Grupe (LG, næstformand), Lars Jakobsen
(LJ, kasserer), Bettina Frandsen (BF, medlem), Simon Hoff Kunze (SHK, sekretær)

FASTE ORIENTERINGSSAGER

1. Foreningens økonomi

Møns Bank
Foreningskonto 376.102,07
Vejfondskonto 219.461,77
Bådebrolaug 86.333,40

2. Nyt fra Det Grønne Udvalg
Der henvises til hjemmesiden - https://reedtzholm.dk/det-groenne-udvalg/

3. Nyt fra Pumpelauget
Der vil komme en ekstraopkrævning fra pumpelauget på 8.094 kr grundet
ekstra omkostninger til vedligehold.

4. Nyt fra Fællesudvalget
Der blev afholdt generalforsamling i FU d. 19. august.
Udvalgets hjemmeside bliver ikke længere vedligeholdt og vil blive nedlagt
helt. Fremover kan information fra FU findes på reedtzholm.dk.
Der afholdes møde med Team Byg, Miljø og Affald (Næstved Kommune) den
23. september 2023 hvor en repræsentant fra bestyrelsen deltager.
Der blev på generalforsamlingen kort talt om, at der er ny lov på vej vedr.
omdeling af post i fritudshusområder. Bestyrelsen undersøger nærmere hvad
dette vil indebære.

5. Nyt fra Digelauget
Der henvises til laugets egen hjemmeside - https://enødigelaug.dk

https://reedtzholm.dk/det-groenne-udvalg/
https://www.xn--endigelaug-1cb.dk/


6. Nyt fra Vejudvalget
Ukrudtsafbrænding og rabatafhøvling er bestilt, men forsinket.

7. Nyt fra Karrebæk Vandforsyning
Det bliver i øjeblikket undersøgt hvor det vil være hensigtsmæssigt at opsætte
master til elektronisk aflæsning af vandmålere, både mhb. afregning men
også for at kunne meddele grundejere hvis der er lækage. Der er testet
placering ved R121 og engarealet ved R34 og R190.
Der henvises til hjemmesiden https://kvand.dk

ØVRIGE SAGER

1. Fartdæmpende foranstaltninger
Repræsentanter fra arbejdsgruppen og bestyrelsen har d. 18/9 haft møde
med SafeRoad, der leverer løsninger til fartdæmpning. Formålet med mødet
var at få generel information om muligheder, priser mv. Vi afventer eksempler
og prisoplæg.

2. Diget
Bestyrelsen har modtaget en henvendelse vedr. fortsat utilfredshed med
digets udførelse. Bestyrelsen har overfor digelauget gjort opmærksom på
disse problemer og afventer svar eller løsning. Bestyrelsen vil afvente til efter
ét-års eftersynet af diget før bestyrelsen foretager sig yderligere i sagen.
Bestyrelsen har rykket digelaugets formand for svar på seneste henvendelse
vedr. afslutningen af diget ved brandbæltet.

3. Ny bade- og bådebro
Der er behov for en ny bade- og bådebro da den nuværende er over 30 år
gammel og udtjent. Bådebrolauget og bestyrelsen har haft kontakt til to
leverandører der hver har udarbejdet et løsningsforslag. Der arbejdes videre
med to helt sammenlignelige tilbud.
Det forventes at der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling da den nye
bro derved kan sættes op inden den eksisterende og udtjente bro ellers skal
udlægges til foråret.

https://kvand.dk


4. Rør- og sivskov
Det blev annonceret i seneste referat at der nedsættes en arbejdsgruppe for
rør- og sivskov hvor man havde mulighed for at melde sig inden 1/9.
Der oprettes et punkt på foreningens hjemmeside under Udvalg med
medlemsoversigt mv.

NÆSTE MØDE

23. oktober kl. 18:30 hos LG


